
RAKOVA JELŠA

Hitreje do nove osnovne šole
Že dolgo načrtovana nova osnovna šola na

Rakovi Jelši dobiva konkretnejšo podobo. Med
zadnjimi odločitvami, ki jih je sprejel naš izvršni
svet v stari sestavi, je namreč tudi sklep o soglasju
k odloku o ustanovitvi osnovne šole v krajevni
skupnosti Rakova Jelša.

Izkušnje v nekaterih drugih ljubljanskih obči-
nah so namreč pokazale, da z ustanovitvijo Os-
novne šole v ustanavljanju in sestavo začasnega
poslovodnega organa šole stvari potekajo hitreje
in temeljiteje. Naloga začasnega vodstva je prav-
zaprav ta, da poskrbi za ureditev in pridobitev vse
potrebne dokumentacije, organizira in vodi grad-
njo šole ter za vse svoje delo prevzame tudi polno
odgovornost.

O potrebnosti nove šole na Rakovi Jelši smo
pravzaprav že veliko pisali, vendar pa ne bo od-
več, da še enkrat ponovimo, da podatki o številu
šoloobveznih otrok do leta 1994 kažejo, da bosta
obe trnovski šoli premajhni, da bi se lahko pouk
normalno odvijal. Že zdaj mora imeti nekaj razre-
dov na razredni stopnji izmenski pouk, če pa
osnovnošolskega prostora ne bi razširili, bi morali
preiti na dvoizmenski pouk vsi razredi, najverjet-
neje tudi predmetna stopnja. In če pri vsem tem
upoštevamo še načrte za prehod na evropski de-
lovni čas, je gradnja nove šole neizogibna. V tem
primeru bi namreč otroci morali imeti enoizmen-
ski pouk, če nočemo, da bi bili večji del dneva
prepuščeni samim sebi in tudi ulici, ker bodo
starši pač v službi.


